

DR. RAKUS DOES IT AGAIN!

Introducing new **Ultherapy**,
the non-surgical option to
skin lifting.

Renowned for her world famous effective skin and lip treatments, Dr Rakus offers a wide variety of results-driven treatments for the face and body to combat the most common aging complaints. Now, Dr Rakus is one of the first experts to launch Ultherapy to her service selection, a non-invasive face and neck treatment that creates a brand new category in aesthetics-non-invasive tissue lifting.

دكتورة Rakus، المعروفة بعلاجاتها الفعالة للبشرة والشفاة ذات الشهرة العالمية، تقدم تشكيلة متنوعة من العلاجات الموجهة للنتائج للوجه والجسم لمحاربة أكثر شكاوى التقدم في العمر شيوعاً. والآن فإن الدكتورة Rakus هي أول خبيرة تبدأ بإدراج Ultherapy، وهو علاج للرقبة والوجه غير ضار، ويخلق مفهوماً جديداً تماماً في مجال شد الأنسجة الجمالي غير الضار.

Dr. Rita Rakus offers a wide range of anti-ageing treatments including new LipoSonix, Smartlipo, Fraxel, dermal fillers, muscle inhibitor treatments, Velashape, Face and Body by Thermage, and new Soprano painless laser hair removal.

The Breakthrough

For the first time ever, Ultherapy enables practitioners to direct sound waves not only into the skin but deep under the skin to the same tissue addressed in surgery. This gently heats the tissue to lift and tighten loose skin without cutting or disrupting the surface of the skin. Besides the visible effects of lifting and tightening, there is also an invisible result from Ultherapy with the creation of new collagen, which helps the skin maintain its youthfulness.

لأول مرة على الإطلاق، Ultherapy يمكن الأطباء من توجيه موجات صوتية ليس للبشرة وحسب بل في العمق تحت البشرة إلى نفس الأنسجة التي تتناولها الجراحة. تعمل تلك الموجات على تسخين الأنسجة لشد البشرة المرتخية دون شق أو إتلاف سطح البشرة.

The Technique

The beauty of Ultherapy is that it is a 30 to 60 minute procedure that uses the body's own subtle healing response to gently, gradually and reliably restore memory to the skin and its underlying tissue. Ultherapy requires no special recuperation or preparation and typically only takes one treatment to get a meaningful response. Patients enjoy some initial effect immediately following the procedure, but the ultimate lifting will take 2-3 months, as tired collagen is rejuvenated and supplemented with new, stronger collagen.

جمال Ultherapy أنها عملية تستغرق من ٣٠ إلى ٦٠ دقيقة وتستخدم استجابة التعافي الذاتي للجسد، لاستعادة ذاكرة البشرة والأنسجة التي تحتها بطريقة لطيفة وتدرجية وفعالة. لا يحتاج Ultherapy إلى فترة نقاهة أو استعدادات خاصة ويحتاج عادة إلى جلسة علاجية واحدة ليعطي نتائج ملموسة. يستمتع المرضى بنتائج أولية بعد العملية مباشرة، بيد أن الشد النهائي يستغرق من شهرين إلى ٣ شهور، حيث يتم تجديد الكولاجين المنهم واستبداله بكولاجين جديد أكثر قوة.

The Results

Ultherapy lifts, tightens, and tones loose skin to counteract the effects of time and gravity. One of the first effects of gravity is that the brows descend, and the eyes start to appear smaller. Ultherapy will lift the brow, which in turn reduces the excess skin on the lids, opens up the eyes and gives a more refreshed appearance.

Ultherapy offers a natural, "no downtime" approach to noticeably improving skin without surgery.

يعمل Ultherapy على شد البشرة المرتخية وإضفاء التناغم عليها لمقاومة آثار الزمن والجاذبية. ويأتي في مقدمة آثار الجاذبية، هبوط الحواجب إلى أسفل، فتبدأ العيون تبدو اصغر. سوف يقوم Ultherapy بشد الحواجب والذي سيعمل بدوره على تقليل الجلد الزائد على الجفون، ويفتح العينين ويعطي مظهراً أكثر نضارة. يوفر Ultherapy طريقة طبيعية "بلا فترة عطالة" لتحسين البشرة المرتخية بلا جراحة.

Before

After



Photo Courtesy of Ulthera®

Photo Courtesy of Ulthera®

Luxury 'Lip Service'

Brand New from 'The London Lip Queen'

Dr Rita Rakus, is credited for her legendary lip enhancement procedures. Her subtle technique and talented touch with the latest dermal fillers and muscle inhibitor treatments have made her highly sought-after by clientele and A-listers alike. As a perfect accompaniment to her selection of pout perfecting procedures, Dr Rakus is delighted to launch 'lip ironing & gloss' filler. This tag-on treatment boosts the effects of deeper volumizing by ironing out wrinkles on the mouth and achieving a super glossy finish. Dr Rakus uses a more superficial technique to ensure those lines on the mouth - which can cause bleeding and creasing to lipstick- are smoothed out with 'lip ironing & gloss'. Dr Rakus practices lip enhancement using Juvéderm® - a new generation of hyaluronic acid based dermal fillers. The range consists of Juvéderm® ULTRA (2, 3 & 4), Juvéderm® and ULTRA SMILE.

"خدمة الشفاء" الفاخرة

الجديد من "ملكة شفاء لندن"

دكتورة Rakus مشهودة لها بعمليات تحسين الشفاء الأسطورية. تقنياتها المرهفة ولسنتها الموهوبة مع أحدث علاجات ملأ الجلد وشد العضلات جعل الكثيرين يلهثون ورائها من الزبونات والشخصيات البارزة على حد سواء. وكمصاحب مثالي لمجموعتها من عمليات تحسين الشفاء، يسر الدكتورة Rakus أن تطلق حشو "فرد الشفاء وتلميعها". يعمل هذا العلاج الرائع على تقوية تأثير التكبير الأعمق عن طريقة إزالة التجاعيد على الفم وإعطاء لمسة نهائية فائقة اللعان. تستخدم الدكتورة تقنية أكثر سطحية لضمان أن تلك الخطوط على الفم- والتي من الممكن أن تسبب نزيفاً وتغضن أحمر الشفاء- قد تم تنعيمها بواسطة. تمارس الدكتورة Rakus عمليات تحسين الشفاء باستخدام Juvéderm® وهو جيل جديد من مواد حشو الجلد الهيالورونيكية ذات قاعدة حمضية. تتكون المجموعة من Juvéderm® ULTRA (٢، ٣ & ٤)، Juvéderm® and ULTRA SMILE.



For more details & information visit www.drirarakus.com or call 0044 20 7460 7324. Dr Rita Rakus is at 34a Hans Road, Knightsbridge, London SW3.